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Directions: Gather 5 of the best evidence that can answer the unit question: Which tribe or empire had the most important achievement? Develop and write ONE strong reasoning for each evidence. Identify the source for the evidence. The first one is done for you!
الاتجاهات: اجمع 5 من أفضل الأدلة التي يمكن أن تجيب على سؤال الوحدة: ما هي القبيلة أو الإمبراطورية التي حققت الإنجاز الأكثر أهمية؟ تطوير وكتابة سبب واحد قوي لكل دليل. تحديد مصدر الأدلة. الاولى صنعت لك!
	Civilization or Empire
	Evidence
	Source
	Reasoning

	The Northeastern Peoples
الشعوب الشمالية الشرقية

	They formed political alliances such as the Iroquois League.
لقد شكلوا تحالفات سياسية مثل رابطة إيروكوا.

	The Northeastern Tribes article in the interactive world history notebook.
مقالة القبائل الشمالية الشرقية في دفتر تاريخ العالم التفاعلي.

	This evidence is important because forming political alliances between different groups allows people to protect each other and keep each other safe from other tribes.
هذا الدليل مهم لأن تشكيل تحالفات سياسية بين مجموعات مختلفة يسمح للناس بحماية بعضهم البعض والحفاظ على بعضهم البعض في مأمن من القبائل الأخرى.

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	









